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Kedves Szomszéd Hölgyem/Uram!

Köszönöm, hogy megtiszteltek bizalmukkal és az elmúlt 5 
évben képviselhettem Önöket, magunkat a 8-as választókerü-
letben. Pártoktól távol álló, független képviselőként az itt élő 
emberek igényeinek és elvárásainak, nem pedig politikai szél- 
nek megfelelve képviseltem a kerületet, támogattam vagy el-
leneztem döntéseket úgy is mint szomszéd, elvégre én is a 
választókerületben lakom.
Az elmúlt időszak további fejlődéseket hozott. Egyrészt előre 
megtervezett és elhatározott feladatok alapján, másrészt 
pályázatok segítségével születtek eredmények. Említésre méltó 
a világítási projekt. Elértük, hogy a 8-as választókerület min-
den utcájában van közvilágítás, még a kisebbekben is, mint a 
Kinizsi köz.

A városi egyeztetések során, a Kert utcát is sikerült bevon-
ni a pályázati anyagba. Évtizedek után, a Kert utcában valós 
útépítés történt, alappal rendelkező egyenes aszfaltút lett a 8-as 
kerülethez tartozó részen.

A Nagy Sándor József utca sajnos kikerül választókerüle- 

tünkből. Külön köszönöm az itt lakóknak a bizalmat és türel-
met! Javaslatomra, a legutóbbi útfelújítások alatt városunk 
egyik legrégebbi utcája bekerült a keretbe. A Táncsics Mihály 
utca egy szakaszát, a Tavasz utcát és a zsákutcának számító 
Tavasz közt is sikerült a felújítási listára tenni, elkészültek. A 
Rigli utcával is foglalkozunk, ami hasonlóan zsákutca.

Van, amikor azért kell kiállni, hogy ne legyen bizonyos 
területeken változás. Örömömre szolgál, hogy az Akácfa utca 
lakott részénél sikerült megakadályozni a parkolóhelyek kiala- 
kítását.

Egy szupermarketlánc is kopogtat kerületünk ajtaján. Jó hír, 
hogy ettől még 300 millió forintnyi fejlesztést hajt majd végre, 
amitől kerületünk virágozhat. Ezt azonban folyamatosan kont- 
roll alatt kell tartani, hogy a lehetséges hátrányokat minimali- 
záljuk.

Pozitív változás jön a Dózsa György téri piac területén. Kér-
dés, hogy praktikus és egyszerű legyen a felépítmény, vagy 
mutatós is. Én, ez utóbbit képviselem, elvégre a tér városunk 
egyik központja. Vannak alkalmak, amikor a látványra, a szép-
ségre is adnunk kell, főként amikor maradandót alkotunk.

Úgy gondolom, érezhető a fejlődés és tudom, hogy vannak 
még más területek, ahol a jövőben több figyelem szükséges. 
Ilyen a közlekedés is. Többször szólaltam fel ennek ügyében, 
mert meggyőződésem, hogy a városban lévő egyirányúsítá-
sok, egyéb közlekedést bénító intézkedések oka a Fő úton lévő 
folyamatos dugó. Ezt kell orvosolni, nem a betegség tüneteit.

Köszönöm bizalmukat, kérem – pártállástól függetlenül 
- alkossuk meg, tegyük élhetőbbé választókerületünket ma-
gunkért, Budakesziekért.

Tömösi Attila 
önkormányzati képviselő

8. sz. választókerület
Telefon: +36 20 401 6944
E-mail: budakeszi.tomosi@gmail.com

Kedves Budakesziek!

A következő eredményeket értem el 2014-2019. között a válasz-
tókerületemben együttműködve munkatársaimmal, amit ezú-
ton is köszönök:

2015-ben a csatornaépítési projekt keretében gerincveze-
téket építettünk a Munkácsy-Meggyes-Fűzfa-Táncsics utcák-
ban. A csatornázással érintett utcákat sávosan helyreállítottuk, 
a Meggyes utcában az eredetihez képest 1 méterrel szélesebb 
burkolatot építettünk ki és védőkorlátot is telepítettünk az utcá-
ban. 

2014-ben 15 lámpaoszlopot és világítótestet telepítettünk a 
Fűzfa-Fenyő utcákban 7,4 millió Ft-ból. A Fűzfa utca és a Dóz-
sa György tér közötti közterületen további 3 lámpaoszlopot 
és világítótestet helyeztünk el. 2017-2018-ban 57 millió Ft-ból 
a Darányi városrészben kiépítettük a közvilágítást. 2019-ben 
új lámpatesteket szereltettünk fel a Csák, a Lakos és a Füredi 
utcákban, valamint a mamut-hídnál. 

A mamutfenyőkhöz 2,86 millió Ft-ból stabil kőhidat 
építettünk, és „Tiszta Lélek-zet” meseösvényt alakítottunk ki. 
Murvaborítást kapott a sétány és a kiigazított parkoló, a szegé-

lyt megerősítettük. Új hulladékgyűjtőt helyeztünk el, cserjéket, 
évelő növényeket ültettünk.

Fejlesztettük a Meggyes utcai játszóteret: pingpongasztalt, ho-
mokcsillapítóval ellátott dupla hintát, árnyékolót telepítettünk, 
a homokozó cölöpjeit kicseréltük és mezítlábas ösvényt is kial-
akítottunk a területen. 724.000 Ft-ból, polgármesteri keretem ter-
hére körbekerítettük a játszóteret.

1 millió Ft-ból megújult a Munkácsy utcában a gyermekor-
vosi rendelővel szembeni járda, 1,8 millió Ft-ból a Temető utca 
Vásárhelyi és Szél utca közötti járdaszakasza, 1,6 millió Ft-ból a 
Dózsa teret és a Fűzfa utcát összekötő közterületen alakítottunk 
ki járdát és akadálymentes hidat a polgármesteri keretem ter-
hére. 3 millió Ft-ból építettünk járdát a Fenyő utcában az Ady és 
a Munkácsy utca közötti szakaszon.

2017-ben a lakosok kérésére a Szél utcában 3 db forgalomlassító 
küszöböt helyeztünk el, 2,5 millió Ft-ból megújítottuk a Csák utca 
alsó szakaszát, melyeket szintén a polgármesteri keretemből fi-
nanszíroztam. 2018-ban 13,6 millió Ft-ból felújítottuk a Vásárhelyi 
utcát, továbbá annak Munkácsy utcai végénél lefestettük a korlá-
tot és megjavítottuk a lépcsőt is. Megtörtént a Szél-Munkácsy utca 
csomópontjának ív-és magassági korrekciója és ugyanitt járdát 
építettünk. Idén felújítottuk a Táncsics utca Dió patika előtti sza-
kaszát. Terveztetjük az általános iskolához vezető Temető utcai 
gyalogátkelőhelynél telepítendő jelzőlámpát.

A munkám során számos, értékes szakmai tapasztalatot sze-
reztem, örömmel dolgozom az itt élők boldogulásáért. Megtisz-
telnek, ha bizalommal fordulnak hozzám városunk ügyeiben. 
Szeretném folytatni a megkezdett munkát, ezért tisztelettel 
kérem, szavazatukkal támogassák, hogy a választókerület kép- 
viselője és polgármester lehessek. 

dr. Győri Ottilia
önkormányzati képviselő, polgármester

7. sz. választókerület
Telefon: +36 30 368 0958,  
E-mail: gyori.ottilia@gmail.com

Képviselői beszámoló 

Az Önök bizalmából 2014-ben a 6-os választókerület képvi- 
selője lettem, úgy tisztességes, hogy a ciklus végén számot ad-
jak tevékenységemről. Legbüszkébb az új, 16 tantermes általá-
nos iskola építésére vagyok, ami régi választási ígéret volt, most 
- a kormány támogatásával - sikerült megvalósítani. Remélem, 
az épület átadása után a tantermi folyamatok is megújulnak, 
így valóban egyénre szabott oktatás valósulhat majd meg. En-
nek érdekében Budakeszi Oktatásáért pályázatot hirdettünk, 
ezzel is támogatva a pedagógusok innovatív gondolkodását, 
tevékenységét. 

A többi nevelési-oktatási intézményünkben sem álltak le is 
fejlesztések. A Mosolyvár Bölcsőde 4 csoportszobával gazda-
godott, így további 48 gyereket tudunk felvenni; a Pitypang 
Sport Óvoda két új csoportszobáját 50 gyerek vehette birtokba, 
ezzel párhuzamosan 8,3 millió Ft-ot költöttünk eszközbeszer-
zésre; a Nagy Sándor József Gimnáziumban immár új rekortán 
pályán sportolhatnak a tanulók.

Segítettük az óvodák, iskolák és a hozzájuk kapcsolódó szak- 

mai partnerek együttműködését. A pedagógia szakszolgálati 
tevékenységek közül a nevelési tanácsadó már budakeszi 
telephelyen működik. 

A művelődési központ mellett új közösségi teret alakítot-
tunk ki, helyet adva különböző városi rendezvényeknek. 

Sportpályánkon felépült egy új műfüves felület, amit az esti 
órákban villanyfény mellett lehet használni.

Nyertes pályázatunknak köszönhetően az idei évben kerék-
párút épül. 

Közvetlenül a választókért végzett munkám során segítettem 
a lakótársaim ügyes-bajos dolgainak intézését, hasznos ötle-
teiket meghallgatva és képviselve végeztem munkámat.

Megépítettük a Reviczky utca hátsó szakaszának útburkola-
tát és megoldottuk a csapadékvíz elvezetését is; a Hajós utca 
alsó részén elkészült a közvilágítás; a korábban kialakított köz-
világítási hálózatot pedig néhány helyen bővítettük. Lámpa-
testek világítanak a Reviczky, a Bibó és a Batthyány utcában 
- ezzel jelentősen javult az utcák közbiztonsága.

A nyertes járdapályázatnak köszönhetően választókerüle- 
temben több helyen épült járda, gondolva a babakocsit toló kis-
mamákra is. A Rózsa utca rendkívül forgalmas részén, a gyalo- 
gosok biztonsága érdekében járdát építettünk, az ott parkoló 
autók számára kulturált parkolási lehetőséget biztosítunk. 

Életem újabb fordulóponthoz érkezett, így nem folytatom 
tovább képviselői munkámat. De itt élek majd Önök között és 
ha módom lesz rá, továbbra is segítem egykori választókerül-
etem fejlődését.

Kívánom, hogy a közelgő önkormányzati választáson dönt-
senek bölcsen, felelősséggel!

Czifra Zsuzsanna 
önkormányzati képviselő

6. sz. választókerület
Telefon: +36 30 670 0010
E-mail: czifrazsu@t-online.hu 

Tisztelt Budakeszi Lakosok!

A 2014. évi önkormányzati választáson listáról kerültem be 
Budakeszi Város Önkormányzatának Képviselő-testületébe, 
Pataki Juditot váltva, új képviselőként.
Munkámat azzal a szilárd meggyőződéssel végzem, hogy 
mandátumom szolgálatot jelent, kiállást a budakeszi lakosok 
érdekeiért. 

Ezúton is köszönöm a bizalmukat, hogy olyan sokan kere- 
stek fel javaslataikkal, melyeket képviselhettem a testületben, 
és köszönöm, hogy segíthettem a lakosok nehézségeinek a 
megoldását.

Az Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottság tagjaként 
dolgozom, hivatásomból adódóan célom Budakeszi nevelési 
és oktatási intézményeinek fejlesztése, minőségi kulturális és 
sportolási lehetőségek megteremtése a lakosok számára. 

Felelősséggel vállalom a döntéseimet, választáskor tett 
ígéreteimnek megfelelően.

Aki ismer, az tudja, hogy szilárd elhatározással sokat és 
keményen tudok dolgozni és másokat is inspirálni. Képes-
ségeim jó részét elsősorban óvodavezetőként finomítottam, 

kezdeményeztem, amikor lehetett, érvényt szereztem egyéni 
elgondolásaimnak.

Az alábbi eredményeket értem el ebben a ciklusban:
• városunk óvodáiban, bölcsődéiben a pedagógiai munkát 

segítők helyi szinten történő anyagi támogatása (bérkompen-
záció, év végi jutalom, túlmunka díjazása),

• pályakezdő pedagógusok bérfejlesztése,
• a rászoruló gyermekek (SNS, BTM, tanulási nehézséggel 

küzdők stb.) helyben kapják meg a logopédiai, gyógypedagó-
giai fejlesztésüket,

• kezdeményezésemre óvodáinkban új státuszhelyeket 
hoztunk létre ezeknek a szakembereknek,

• játszótereink fejlesztése, játszótéri illemhelyek kialakí-
tásának igényfelmérése,

• városunk zöld területeinek megóvása, megtartása,
• részt vettem a Budakeszi Gyermekeiért Alapítvány létre-

hozásában,
• az iskolaátszervezés előkészítésében szakmai tanácsaim-

mal segítettem a bizottság munkáját,
• mint makkosmáriai lakos számtalan alkalommal 

segítettem a lakossági bejelentések kivizsgálásában, a prob-
lémák megoldásában.

Itt edzettem, és edződtem, mint képviselő, ahol lehetőséget 
kaptam, ott bizonyítottam, hogy tudok együtt működni. 
Koordináció a helyi közösségekkel, a lokalitás eszméje iránti 
elkötelezettség vezérel. 

Számos eredményt sikerült elérni ebben a ciklusban, mely-
hez külön köszönöm a lakosok támogatását. Még több terület 
fejlesztését szeretném megvalósítani, a megkezdett munká-
mat folytatni, ehhez kérem, támogassanak újra!

Ligetiné  
Komáromi Gabriella

önkormányzati képviselő
Telefon: +36 30 227 8884, 
E-mail: cinijatszohaz@gmail.com


	20-21.pdf

